
               Skolebestyrelsesmøde 

                          
                                     Dato:  d. 2/5–2022, kl. 19.00 i SFO 
Mødeleder: Søren 
Referat og kage: Anne                   
Afbud:  Morten, Mathilde, Line, Rikke

Pkt. 166 m. elevrådet.  Kl. 

19.00-19.30 

 

Søren fortæller om 

skolebestyrelsen. 

 

Elevrådet fortæller om deres 

arbejde med ro i klassen 

 

Ad. 166 

 

Elevrådet fremlagde: Når uro i timerne bliver alles problem! 

Uro som er træls er: Når de samme klassekammerater igen og igen 

råber eller er imod undervisningen. 

Gruppearbejde kan være træls, hvis man kommer i gruppe med en som 

ikke laver noget 

En god time er, når der er en belønning – f.eks. til sidst i timen. 

(Tegnetid – fri snak – tid i hallen – løbe en tur rundt om skolen - 5 min. 

udenfor)  

 

I emneuger gør det ikke så meget med uro. 

 

Hvad gør en god timer? En time, hvor ingen er sure og hvor der er en 

belønning til sidst. 

I 6.klasse har de et stjernesystem og et farvesystem. 

De samler stjerne til en efterfølgende belønning. 

De elever der forstyrrer meget – forstyrre desværre stadigvæk meget. 

 

Man er altid lidt bange for at blive upopulær, hvis man siger til dem 

som larmer, at de skal være stille. 

 

Flot arbejde fra elevrådet. 

 

Pkt. 167: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 

   Personale 
 

2.Skolebestyrelsesformand: 

 

3.Andre: 

 

 

Ad. 167 

1) Der skal ansættes en pædagog eller medhjælper til sfo. 

Legepladsen er ved at blive fornyet. 

2) Intet 

3) CA: Der kommer endnu en ny pædagog -studerende som starter d. 

1/6 

Pkt.168: Det nye princip har 

været på personalemøde 

 

Tilbagemelding fra Charlotte og 

Charlotte 

 

Ad. 168 

 

Tilbagemelding fra personalet. 

AH skriver det til/retter det til. Værdierne sættes ind. 

Selve arbejdet med at lave forventninger til klassetrin tager tid. 

Som forældre vil vi meget hellere hører om forventninger til sociale 

kompetencer end noget andet på forældremøderne. 

Man kan godt savne som forældre, at man ved hvad der er for 

forventninger til mit barn i skolen. 



               Skolebestyrelsesmøde 

                          
Det er vigtigt hvordan børnene inddrages efterfølgende – at det tages 

op på deres niveau. Skolebestyrelsen forventer at forældrene tager del i 

dette arbejde i klasserne. 

 

Personalet er positive ved princippet. 

 

Pkt.169: Skolebestyrelsesvalg 

https://skolestyrelse.silkeborg.dk

/Bilag/1-Overordnet-styring/01-

Valg-til-skolebestyrelsen 

 

Ad.169 

 

Dagsorden: 

1) 

Søren kommer med en årsberetning. AH optager på video, som 

kommer på nettet. 

2) 

Fælles om børn og unge – oplæg. 

3) 

Gruppearbejde ud fra oplægget. 

4) 

Valg – styres af AH. 

 

Pkt. 170: Åbent punkt og 

eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op 

på et senere møde. 

Ad.170 

 

Henvendelse fra forældre: 

Referater fra skolebestyrelsen. Beslutning: Der skal ikke ligge et 

referat, men kun en beslutningsprotokol. Møderne er lukkede møder, 

så intet krav om at bilag er vedlagt. 

 

Medlem af foreningen Skole og forældre tages på næste skoleår. 

 

 

Næste møde d. 18. maj kl. 19 

Afslutning d. 1. juni 
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